
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE STK 
 

Konána dne: 9.12.2023 ZAHÁJENÍ 16.00 
Místo: Autokemp Buňkov,  Ke Hřišti 251, Břehy 535  01 
Přítomni: J.Hadrava, P.Fiala, B.Mentznerová, F.Habětínek, J.Suchánek,     
                I.Kebísek,V.Vašíček,P.Svatoš 
Zapisovatel: L. Jelínková 
Program: 
1. Schválení programu: 
                hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo  - byl schválen 
2. Schválení zapisovatele – Lucie Jelínková        
                hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo  - byla schválena 
PROGRAM: 
1.Seznámení s aktuálním stavem v para stolním tenise 
  - návrh na odvolání z funkce předsedy  STK Petra Svatoše a zároveň dosazení na tuto pozici 
    Jiřího Suchánka 
               hlasování 5 pro, 2 proti, 0 se zdrželo  - bylo schváleno 
2.ČP 
            -    zhodnocení ČP , poděkování pro SKV Brno 
– možnost spolupráce se Slovenskem – zařazení 1. turnaje na Slovensku do bodování 
– sestupy a postupy : žádost vyjímka  pro J. Hadravu ze zdravotních důvodů setrvat v A 
               hlasování 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo  - bylo schváleno 
 sestupy a postupy viz. tabulka p. Fiala 
                       nastavení tabulky 
               hlasování 6 pro, 0 proti, 1 se zdrželo - byla schválena 
návrh na změnu herního systému 
               hlasování 2 pro, 5 proti, 0 se zdrželo  - nebylo schváleno 
kalendář 2024   
20.4.Ostrava, 2.6. Řepy, 15.6. Cheb, 20.7. Hodonín, 10.8. Plzeň, 19.8.-26.8. soustředění Buňkov, 
21. nebo 28.9. Praha, 9.11. Brno 
 do konce roku bude doplněno o víkendová sostředění – Buňkov 
3. MČR 
– zhodnocení : doporučení zlepšit časový harmonogram 
– MČR jednotlivců – zájem pouze Hodonín 
4. STŘEDOEVROPSKÁ LIGA 
     - úspěšný rok, pokračovat ve stejném režimu 
5. REPREZENTACE 
– úspěchy – stříbro z mistrovství Evropy F. Nacházel...a spousta dalších medailových umístění 
– návrh nasadit     M. Garbu 
                A – zúčastit se 5 turnajů 
                B – zúčastinit se 4 turnajů 
        junior  - zúčastint se 2 turnajů 
6. DISKUZE 
dotaz ohledně nového webu 
 
Valná hromada ukončila jednání v 18.00 
 
 
 
Zapsala: Lucie Jelínková 
 
 


